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INTERPELACJA

I. Z-I - - - .W nawiązaniu do odpowiedzi z dnia 31.12.2018 r. oznaczonej znakiem 
WPS.III.55.GW dotyczącej zakresu planowanej termomodernizacji Zespołu 
Placówek Specjalnych chciałbym zwrócić 
inwestycje niewykazane w przedmiotowej
m.in.:

uwagę na 
odpowiedzi.

inne potrzebne 
Należą do nich

1. Rozbiórka nieczynnego komina, który mimo tymczasowego 
zabezpieczenia stwarza zagrożenie dla wychowanków i nauczycieli.

2. Instalacja monitoringu. Obecny monitoring nie spełnia swoich 
wymagań.

3. Modernizacja kuchni i jej wyposażenia.
4. Remont dachu nad magazynem. Dach ten nie został ujęty 

w poprzedniej termomodernizacji, w związku z tym woda dostaje 
się do wnętrza magazynu.

5. dostosowanie chodników na terenie szkoły do potrzeb osób 
niepełnosprawnych - obecny stan płyt chodnikowych jest 
w opłakany.

6. Doposażenie internatu zgodnie z rozporządzeniami ministra, które 
wejdą w życie w 2020 r. Zgodnie z posiadanymi przeze mnie 
informacjami zmieniają się standardy wyposażenia pomieszczeń 
w internatach.

7. Stworzenie suszarni - obecne pomieszczenie jest przystosowane 
prowizorycznie i nie realizuje swoich zadań.



W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi czy któryś 
z powyższych punktów jest zaplanowany do realizacji w roku bieżącym 
w ramach termomodernizacja bądź innego zadania?

Chciałbym wyrazić nadzieję, że remont Zespołu Placówek Specjalnych 
zostanie przeprowadzony z należytą starannością i placówka ta zostanie 
przystosowana do wymagań XXI wieku.

Z poważaniem,

Adrian Galach


